
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referat af  bestyrelsesmøde i DFIR. D. 2.2.10 i Skejby. 
 
Tilstede: Johnny Christensen, Elsebet Tjalve, Hossein Mafi, Susanne Frevert. 
 
Afbud fra: Marc Hansen, Ole Graumann, Annette Midtgaard. 
 
1. Meddelelser fra Formanden. 
 
Der har været henvendelse fra den kommende formand for Dansk Karkirurgisk Selskab omkring 
uddannelse i endovaskulære teknikker. Der er et forslag om at kommende karkirurger skal have ca. 
1½ års grunduddannelse i kirurgi og derefter 3 år på røntgen afdeling. Der er enighed i bestyrelsen 
om at dette ikke er muligt. Men måske er tiden ved at være moden til en ændring af uddannelsen i 
interventionel radiologi, fra først at være specialist i radiologi og derefter uddanne sig i 
interventionelle principper, til en uddannelse med klinik, radiologi og interventionel radiologi i en 
mere hensigtsmæssig fordeling. Formanden vil formulere noget på skrift. 
 
Ad sagen om behandling a AVM, formanden har forsøgt at få et skriftligt konfirmation af den 
telefoniske samtale med Lone de Neergaard angående hvem der skal behandle de 10-15 patienter 
årligt med sygdommen. Dette har ikke været muligt. 
 
2. Status på Korsør mødet. 
Programmet er på plads. Der er ca. 20 tilmeldinger pr 1. februar. Sponsorering bliver nogenlunde på 
samme niveau som sidste år. Der er indtil videre reserveret 90 værelser.  
 
3. General forsamling: 
udover de sædvanlige punkter på dagsordenen skal der være et punkt der omhandler uddannelse af 
fremtidens interventionslæge. 
Formanden vil forespørge om den tidl. Sekretær vil være dirigent til general forsamlingen. 
 
 
 
 
Susanne Frevert 
 
Sekretær. 
        


